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1.  Otvorenie – Mgr. Béla Keszegh, predseda združenia 

Predseda združenia Béla Keszegh otvoril 9. zasadnutie Valného zhromaždenia ZMOOK a privítal 
prítomných. Súčasne oznámil, že pán štátny tajomník Ledecký prisľúbil, že ako náhle sa situácia 
okolo pandémie upokojí, výjazd do Komárna určite uskutočnia v inom vhodnom termíne. 
Predseda združenia vyjadril ľútosť nad tým, že sa situácia opäť vyvinula rovnako ako aj s pani 
prezidentkou, všetko už bolo pripravené a potom neprišla kvôli zhoršeniu situácie. Pán štátny 
tajomník včera na obed oznámil, že žiaľ, vzhľadom na zhoršenú epidemiologickú situáciu pán 
premiér zrušil všetky výjazdy. Dodal, že napriek tomu, ako predseda tohto združenia, bude hájiť 
záujmu okresu na  budúco týždňovom stretnutí IROP.  

Predseda združenia konštatoval, že Valné zhromaždenie je uznášaniaschopné, nakoľko je 
prítomná nadpolovičná väčšina všetkých členov združenia (prezenčná listina tvorí prílohu 
zápisnice) a požiadal o návrhy na overovateľov.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  

- Ing. Gabriel Duka, starosta obce Kravany nad Dunajom, 

- Zoltán Molnár, primátor mesta Nesvady.  

Hlasovanie č. 1  k návrhu overovateľov: jednohlasne schválený 

(Uznesenie č. 27/2020) 

 
K návrhu programu valného zhromaždenia:  

K navrhovanému programu zasadnutia neboli pripomienky.  

Hlasovanie č. 2 k  návrhu programu zasadnutia: jednohlasne schválený  

(Uznesenie č. 28/2020) 

Schválený program zasadnutia:  
 

1. Otvorenie  
2. Návrh zástupcu do Rady partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Nitrianskeho 

samosprávneho kraja  
3. Rôzne  
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2. Návrh zástupcu do Rady partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Nitrianskeho 
samosprávneho kraja  - Mgr. Béla Keszegh, predseda združenia  
 
Béla Keszegh, predseda združenia, uviedol príslušný bod programu -  Nitriansky samosprávny 
kraj vyzval Združenie miest a obcí okresu Komárno, aby delegovalo zástupcu do Rady 
partnerstva na nové programové obdobie. V súčasnom programovom období zastupoval 
združenie a pokiaľ nebude iný návrh, naďalej by zastupoval združenie v Rade partnerstva pre 
IÚR NSK.   

István Domin, starosta obce Iža, navrhol za zástupcu Združenia miest a obcí okresu Komárno 
v Rade partnerstva NSK na roky 2021 – 2027 predsedu združenia Mgr. Bélu Keszegha.  

Ďalší návrh neodznel.   

Béla Keszegh doplnil, že je dôležité čo najsilnejšie zastúpenie  regiónu, a aby aj iné združenia z 
tohto regiónu hájili spoločné záujmy, takisto aj zástupca zo ZMOŽO.  

Árpád Horváth, primátor mesta Kolárovo,  mal otázku na pána primátora z Hurbanova Petra 
Závodského a starostu obce Veľké Kosihy, či Mikroregión Hurbanovo a Združenie  obcí Dolný 
žitný ostrov boli oslovení v tejto veci.  

Pán primátor aj pán starosta sa vyjadrili, že neboli oslovení.  

Po diskusii sa pristúpilo k hlasovaniu:  

Hlasovanie č. 2 k návrhu zástupcu do Rady partnerstva: Mgr. Béla Keszegh:  jednohlasne 
schválený  

(Uznesenie č. 28/2020) 

3. Rôzne 

Informácie zo zasadnutia Rady ZMOS 

Zoltán Molnár, primátor mesta Nesvady - vzhľadom na epidemiologickú situáciu sa plánovaný 
snem ZMOS v Senci neuskutoční. Nakoniec Rada ZMOS rozhodla, že na sneme sa zúčastnia len 
členovia Rady ZMOS. Na zasadnutí Rady ZMOS boli ďalej témy čo sa týka sociálnych vecí                 
a zamestnanosti.  ZMOS bude žiadať, aby ministerstvo aktívne spolupracovalo so ZMOS v rámci 
reformy sociálnych služieb, ďalej bude žiadať, aby ministerstvo vnútra urýchlene vyplatilo 
finančné prostriedky spojené s opatreniami proti COVID-19. Toto financovanie by mali zmeniť 
na paušálne financovanie, čiže 5 eur na jedného obyvateľa. Rada ZMOS žiada, aby na 
rokovaniach s ministrom životného prostredia sa nezúčastnil len predseda a podpredseda 
ZMOS, ale aj predseda a podpredseda sekcie životného prostredia, ktorí sú odborníci a znalí 
problematiky.  
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K reforme verejnej správy:  

Béla Keszegh - Únia miest  - p. Nižňanský  pripravil model, ako by sa dala zreformovať verejná 
správa. ZMOS (p. Kaliňák) takisto vypracoval model, kde nespájali obce, ale kompetencie, aby 
boli efektívnejšie vykonávané, ale samozrejme je to veľmi citlivá téma.  Pán premiér požiadal 
pani Moniku Filipovú ( voľakedy pracovala na ministerstve vnútra, v súčasnosti pracuje na 
ministerstve školstva), aby taktiež vypracovala model reformy verejnej správy. 

Ďalšie pripomienky v rámci bodu Rôzne:  

Dezider Pataki, starosta obce Kameničná: 

Pozemkový fond – nedá sa tam dovolať, či by sa nemohol vyvinúť tlak na nich, aby pozemky, 
ktoré patria Pozemkovému fondu, ale sú v obci, či by ich nemohli previesť na obec.    

Stomatologická pohotovosť – okres nemá stomatologickú pohotovosť.  

Béla Keszegh – v Komárne, žiaľ, je tento istý problém. Mesto tiež chystá materiál o takýchto 
pozemkoch a požiada ministerstvo, aby s tým niečo robili.  

Stomatologická pohotovosť – poslanci NSK by sa mohli obrátiť na lekára samosprávneho kraja, 
aby riešili tento nedostatok. Prípadne by mohol vo veci konať aj Miklós Viola, predseda 
zdravotnej komisie, ktorý by tiež mohol postúpiť túto požiadavku na lekára NSK, aby sa s ňou 
zaoberal.. Pán doktor Viola bol aj minule veľmi nápomocný, keď  hľadali endokrinológa.  

Árpád Horváth – my sa už s týmto na úrovni kraja zaoberáme, nakoľko najväčší problém je 
práve v Kolárove a v jeho okolí. V Kolárove sú traja zubní lekári na celé Kolárovo a okolie na 
ktoré už oni nestačia. V okrese Komárno je momentálne nedostatok zubných lekárov, chýba ich 
sedem. Bola ponúknutá aj taká možnosť pre začínajúcich lekárov, že dostanú 30 tisíc eurovú 
dotáciu ak prídu do niektorej obce a založia si tam ordináciu. Žiaľ, nebol záujem. Ešte pán doktor 
Viola povedal, že sa pokúsi osloviť tých, ktorí teraz budú končiť lekársku fakultu. V okrese Levice 
chýba 9 zubárov. 

Dezider Pataki ešte požiadal, aby aspoň pohotovosť bola cez víkend zabezpečená, obce by sa 
prípadne mohli aj spojiť a pozbierať na to finančné prostriedky , bolo by to veľmi potrebné.  

Árpád Horváth odpovedal, že sa opýta na možnosti, ak ide len o to, že treba zaplatiť túto službu, 
možno by sa mestá a obce v okrese mohli spojiť v záujme občanov a zaplatiť túto službu.  

Rozália Tóthová, starostka obce Patince upozornila na to, že  praktickí lekári nedodržiavajú 
ordinačné hodiny.  

Starostovia ostatných obcí tiež potvrdili, že tento problém je aj v iných obciach a dodali, že 
ďalším problémom je, že keď ochorenie dieťa, zavolajú detskému lekárovi, ten povie , aby dieťa 
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nenosili, aby zostalo doma 5 dní, potom po piatich dňoch zavolá rodič, že potrebuje pre dieťa 
ospravedlnenie do školy, ale vtedy lekár povie, že on nedá ospravedlnenie, lebo dieťa nevidel.  

Árpád  Horváth povedal, že toto takto vôbec nie je v poriadku. Rozhodne na to upozorní 
Miklósa Violu, ktorý je predsedom zdravotnej komisie NSK, aby na to upozornil príslušné 
orgány.  Keď lekár povie, aby dieťa zostalo doma, je povinný mu dať ospravedlnenie a takisto je 
to aj pri dospelých.  

Zoltán Molnár, primátor mesta Nesvady pripomenul, že do konca októbra môžu samosprávy 
podávať žiadosti o pôžičku, ktorá, by sa neskôr mala preklasifikovať na dotáciu.  

Béla Keszegh  doplnil, že viacerí už požiadali aj o kompenzáciu, čo sa týka školských zariadení. 
Oplatí sa o ňu požiadať, veľmi rýchlo je vyplatená. Požiadať môžu aj cirkevné škôlky aj 
súkromné.  Nakoľko viac pripomienok nebolo, predseda združenia sa poďakoval prítomným za 
účasť  a ubezpečil ich, že o dianí v Rade partnerstva bude členov združenia pravidelne 
informovať. Ďalej dodal, že je v štádiu prípravy niekoľko stretnutí  s vedúcimi predstaviteľmi 
štátnych orgánov, ale vzhľadom na túto situáciu sú možnosti stretávania obmedzené, ale pevne 
verí, že sa podarí vytvoriť potrebné kontakty a silné zastúpenie, ktoré bude hájiť záujmy 
regiónu.  

V Komárne dňa 6. augusta 2020 

Zapísala: Anna Szabóová 

         Mgr. Béla Keszegh 
         predseda združenia  
 
 

 

Overovatelia : Ing. Gabriel Duka         .................................................. 

   

Zoltán Molnár                      .................................................. 

 
Prílohy:  

- Pozvánka na zasadnutie Valného zhromaždenia ZMOOK konaného dňa  
29. septembra 2020 

- Prezenčná listina 
- Uznesenia zo zasadnutia 
- Materiál k bodu rokovania  


